# 2016 主日崇拜事奉輪值同工

	本週主日 This Sunday	下週主日 Next Sunday		
	8/21/2016	8/28/2016		
中文主席	高琳	宋保軍		
English Presider				
中文講員	張毅弟兄	程保治牧師		
English Speaker	Rev. Josh Olds	Rev. Josh Olds		
翻譯 Interpreter	陸妍依函(英)/賴俊傑(粵)	陳瑛(英)/賴俊傑(粤)		
中文司琴 Pianist	許邱恩美	陳雅冰		
中文招待	劉賢賜*,黄有鵬	陳斯維*,李匡郢		
Ushers	謝文婷,蔣洪平	陳舒元,阮江山		
音響 Audio Engineer	姜華	蔣洪平		
托兒Nursery	程師母/張葉蕾,譚玫琍	朱迎英/邱鈺媛,何若萍		
圖書館 Library	劉偉衡	武淑菊		
分菜同工	武淑菊*,于溢	譚玫琍*,翁木燕		
Lunch Serving		王琇玲,魏珍妮		
清潔同工Cleaning	王國歡,宋保軍	黄有鵬,陳舒元		
保安 Security Officer	宋保軍(S)/陳斯維(F)	蔣洪平(S)/潘志勤(F)		
週二 Tuesday	婦女團契 Women's Bible Study Fellowship			
週五Fri. Night	青少年團契,家庭查經Youth/Family Bible Study			

每月常費預算

宣道預算

Monthly Budget for General: \$14,000.00 for Mission: \$2,875.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Jul Income	Jul Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$2,995.00	\$7,009.17	\$14,106.90	\$9,041.80
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00
宣道 Missions	\$370.00	\$440.00	\$960.00	\$0.00
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00



# 滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131<sup>st</sup> E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449 http://www.tulsaccc.org/

普世差傳,我們責任 World Missions, Our Duties

# **English Worship**

August 21, 2016 9:15AM – 10:30AM

Praise and Worship

Praise Team

Prayer

Visitors Welcome/Announcements

Sharing

Offering

Scripture Reading 1 John 2:18-19, 5:13

Congregation

Sermon Reasons for Writing pt. 4: Eternal Life

Rev. Olds

**Closing Prayer** 

Rev. Joshua Olds

English and Youth Sunday School at 10:45 Lunch & Fellowship at 12:15

### 報告事項:

- 1. 歡迎新朋友参加主日崇拜。願神賜福! 請留步到舊堂共享午餐。
- 2. 下主日(8/28) 英文崇拜將在早上九點十五分;中文崇拜十點四十五分聚會。
- 3. 本週三(8/24)晚上七點半在牧師家有禱告會。請大家一起來為各樣事情禱告。
- 4. 下週日(8/28)午餐後九年級的父母將有一簡短會議。正式升班日期為9/4。若有疑問請聯絡 Josh 牧師。
- 5. 教會將於9/8 開始每週四晚上有「三元福音倍進佈道(簡稱三福)」的訓練課程, 想報名的請連絡方向或程收師。
- 6. 請家長們留意,在聖堂的側面走廊衣架上有孩子們留下的外套。若在兩週内無人認領,教會將會拿去捐獻。
- 7. 今年的美中夏令會將於 9/2-9/5 在 Windermere, MO 舉行,主題是永恆的盼望, 主要講員謝偉光牧師和周學信牧師。請上網報名<u>www.summerretreat.org</u> 至 8/28 下午 4 點鐘,歡迎弟兄姐妹踴躍報名參加。有問題可以聯繫徐浩或方向弟兄。
- 8. " 银養我飢餓的兒童"分包食物活動將於九月十日 (週六) 12:30 to 2:30pm 在 Northside Christian Church 進行。有興趣參與者請至網站: http://volunteer.fmsc.org/Register/Group/JoinGroup.aspx?gid=952584
- 9. 四海讀經會秋季學期將在九月十一日開課。姐妹班可向楊妙玲姐妹詢問和報 名,弟兄班可向徐浩和張毅弟兄詢問和報名。
- 10. 聖契小孩行動: 八月將會收集鉛筆、鉛筆包子、鉛筆盒。請投入大堂外的紙箱。
- 11. 上主日中/英語崇拜出席人數 118人。

#### 禱告事項:

- 1. 為牧者和長執們的事奉及家庭禱告。
- 2. 爲 9/17 教會策略計劃預備會議禱告,求神帶領及賜給教牧同工智慧能力。
- 3. 為教會需要有弟兄或姊妹繕打主日程序單禱告求神預備有負擔的人選。
- 4. 爲夏季 (9-11 月) 主日學老師備課及弟兄姊妹踴躍參加禱告。
- 5. 爲 TU 的學生團契及 8/27的迎新會禱告。
- 6. 為長青團契的聚會內容及邀請工作禱告。
- 7. 為美國總統選舉禱告,求神揀選合祂心意的人。
- 8. 為懷孕的姐妹們(文婷、阿蓮、小蘭、夏蕾) 禱告,求主保守她們腹中胎兒健康成長,也保守她們順利生產。
- 9. 阿蓮姊妹目前要盡量躺臥不能外出,求神保守胎兒到預產期生產。
- 10. 盧利靜的媽媽重做骨盆手術很成功,請爲她的康復及救恩禱告。
- 11. 爲周沛仁姊妹的心跳穩定,能很快約到專科醫生禱告。
- 12. 爲 Sky & Michele 在中國的福音工作代禱,並爲他們全家的健康及生活代禱。

#### **Announcements:**

- 1. We welcome new friends who worshiped with us. May the Lord bless you. Please stay for lunch & fellowship.
- **2.** English worship will start at 9:15AM; Chinese worship will start at 10:45 AM. Please prepare your heart to attend the service.
- 3. This Wednesday night (8/24) 7:30 PM, church prayer meeting will be held at pastor's resident. Please join us in prayer. 1.
- 4. Next Sunday (8/28) a short meeting after lunch for parents of incoming 9th graders. Official Sunday School promotion to youth group will begin on 9/4. If you have any questions, please see Pastor Josh.
- 5. Starting on 9/8 Evangelism Explosion III EE Training will be held every Thursday evening at church. Please contact Bro. Fang Xiang or Pastor Cheng for registration.

- 6. All parents please check the clothing rack near the S. entrance of the church for your children's jackets. We will donate the unclaimed jacket in two weeks.
- 7. 2016 MACCSR will be held from 9/2-9/5 at Windermere, MO. The theme is Eternal Hope. Keynote speakers include Rev. John Tse and Samuel Chiow. The online registration is open now (<a href="www.summerretreat.org">www.summerretreat.org</a>) until 4pm on 8/28. We encourage our brothers and sisters to attend this event. If you have any questions, please contact brother Xu hao or Xiang Fang.
- 8. Feed My Starving Children packing event will be on Saturday, September 10, 2016 from 12:30 to 2:30pm at Northside Christian Church. For those interested, click on http://volunteer.fmsc.org/Register/Group/JoinGroup.aspx?gid=952584
- 9. Fall semester 4C Bible Reading Class will start on September 11. Please contact Sis. Elaine for Women's Group and Bro. Xu Hao or Sugin for Men's group.
- 10. Operation Christmas Child: This month we are collecting pencils, pencil sharpeners, and pencil cases which should fit inside a shoebox along with other items. Please drop them in the box outside the sanctuary.
- 11. Last Sunday's Chinese English services attendance was 118.

#### **Prayer Items:**

- 1. Pray for the families and ministries of Pastors, Elder, and deacons.
- 2. Pray for the 9/17 strategic planning preparation meeting. Pray for the Lord to give guidance, wisdom and discernment to our church leaders.
- 3. Pray for the need of a brother/sister to type/compile the church Sunday bulletin.
- 4. Pray for Fall Quarter Sunday School preparation and more brothers and sisters to attend Sunday school.
- 5. Pray for the TU student ministry and the coming new students in August.
- 6. Pray for the meeting content and invitation for the evergreen fellowship..
- 7. Pray for the 2016 presidential race. May the Lord's will be carried out throughout the process.
- 8. Pray for our expecting mothers (Wenting, Lian, Hsianglan, Teresa ). Pray for the babies' growth in the womb and smooth delivery.
- 9. Sister Lian is on bed rest for her pregnancy. Pray the Lord will keep the baby safe until the expected due date.
- 10. Jean Lu's mom had a successful pelvic surgery. Pray for her recovery and salvation.
- 11. Pray for sister Cecily's heart rate to stabilize and for her to get an appointment with a specialist.
- 12. Pray for Sky & Michele for their mission in China, also pray for the whole family's health and lives in China.

## 證道大綱 Sermon Outlines:

Question One: Are these individuals saved?

Question Two: If they are not saved, were they ever?

Question Three: If they were never saved, how can I know I am saved?

Question Four: If I can know I am saved now, can I lose my salvation?